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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

  

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2016. szeptember 20. napján 08:00 

órakor megtartott  nyilvános  képviselő-testületi üléséről. 

 

Helye:  Faluház Salföld, Kossuth u. 31.  

 

Jelen vannak:  Fábián Gusztáv  polgármester 

                         Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester 

   Somogyi Márk  képviselő 

   

Tanácskozási joggal jelen van:  

 

Dr. Szabó Tímea  jegyző  

Danis Orsolya   pénzügyi ügyintéző 

 

A jegyzőkönyvet készítette: Csik Tímea, jegyzőkönyvvezető 

 

Fábián Gusztáv, polgármester: köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a testület 3 fővel 

határozatképes. Az elmúlt időszakról számol be. Megtörtént a falunap, felállításra került a 

rendezvénysátor, ami sikert aratott. A sátorhoz egyből hozzájárult egy felajánló a teljes 230.000 Ft-

os összegből közel 130.000 Ft vissza is érkezett. Évente kétszer-háromszor fogják használni. 

Később majd ismét használták a sátrat egy utcabálra, ott is sikert aratott. A vendégház forgalma 

rekordot döntött, ugyan nem veszik ki hosszú időre, csak 3-5 napra. A falunapon felmerült a bolt 

előtti terület rendbetétele. Egy magánszemély látványterveket is készített, az aszfalt burkolatot kő 

burkolatra kívánják cserélni. Az utcabálon történt gyűjtés a burkolat cserére, egészen pontosan 

51.000 Ft adomány érkezett. Ezen kívül egy korábbi gyűjtésből egy másik felajánló 150.000 Ft-ot 

ajánlott fel.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester: kérdezi, hogy ezt elkülönítetten kell kezelni?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester: így van, ez az összeg kizárólag erre a célra van félretéve.  

Javasolja a lejárt határidejű határozatokról készült jelentés elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

54/2016. (IX. 20.) HATÁROZATA 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatokról készült 

jelentést jóváhagyja.  
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Fábián Gusztáv, polgármester: a meghívóban szereplő napirendet javasolja kiegészíteni az 

alábbival: Kékkút Önkormányzattal kötendő megállapodás az iskolás gyermek szállítása tárgyában.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

55/2016. (IX. 20.) HATÁROZATA 

 

2016. szeptember 20-i ülés napirendjének elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2016. szeptember 20-i ülés napirendjét az 

alábbiak szerint fogadja el:  

 

1) 2016. évi költségvetésről szóló rendelet módosítása 

2)  Egészségügyi alapellátás körzeteinek meghatározásáról rendelet megalkotása  

3) A köztisztaságról és a szervezett köztisztasági közszolgáltatás kötelező igénybevételéről 

szóló 8/2010. (XII. 29.) önkormányzati rendelet módosítása 

4) A közterület használatáról és az üzemképtelen járművek elhelyezésének rendjéről szóló 

5/2012. (IV. 5.) önkormányzati rendelet módosítása 

5) Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszerhez való csatlakozás 

6) Az önkormányzat vagyonáról, és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 13/2007. (XI. 5.) 

önkormányzati rendelet módosítása 

7)  Települési önkormányzatok szociális célú tűzifavásárláshoz kapcsolódó kiegészítő 

támogatására pályázat benyújtása 

8) Salföld 36 hrsz-ú önkormányzati tulajdonú ingatlan értékesítése  

9) Falugondnok szolgálat tevékenységnapló vezetése 

10) Bolt előtti terület felújításának terve  

11) Közmeghallgatás időpontjának kitűzése  

12) Kékkúti gyermekszállítással kapcsolatos megállapodás  

13) Vegyes ügyek 

 

 

1.) 2016. évi költségvetésről szóló rendelet módosítása 

 

Fábián Gusztáv, polgármester: gyakorlatilag minden évben fél év után történik a költségvetés 

módosítása. Köszöni a részletes előterjesztést Danis Orsolya pénzügyi ügyintézőnek. A módosítás 

oka, hogy a pénzmaradvány korrigálásra került, valamint beszerzésre került a rendezvénysátor. 

Kérdezi, hogy van-e észrevétel, kérdés, javaslat?  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester: kérdezi, hogy arról lehet-e valamit tudni, hogy 

idegenforgalmi adóból mennyi folyt be, illetve hány százaléka az, amit az önkormányzat saját 

magának fizetett be.  
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Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: csak a hivatalban a számítógépen tudja megnézni, hogy az 

önkormányzat a saját vendégháza után mennyit fizetett be. Ez az előterjesztés július 31-i állapotot 

mutat. Az augusztusi idegenforgalmi adó szeptember 15-ig érkezik a számlára.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  javasolja a rendelet módosítás elfogadását. 

  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

6/2016. (IX. 30.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE  

 

 a 2016. évi költségvetésről  szóló 1/2016. (II. 26.)  

önkormányzati rendelet módosításáról  

 

 

2.) Egészségügyi alapellátás körzeteinek meghatározásáról rendelet megalkotása  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  a rendelet tervezetet már tárgyalta a testület,  mely elküldésre 

került a Nemzeti Egészségfejlesztési Intézetbe, ahonnan meg is érkezett a vélemény, különösebb 

aggályokat nem vetett fel.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester: ezt a rendeletet évente kell meghozni?  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző:  nem kell évente megalkotni ezt a rendeletet, azokon a településeken van 

ennek jelentősége inkább, ahol több körzet van. Gyakorlatilag ebben az esetben adottságok 

kerülnek rendeletbe foglalva.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  javasolja a rendelet elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

7/2016. (IX. 30.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE  
 

az egészségügyi alapellátás körzeteinek meghatározásáról 

 

 

3.) A köztisztaságról és a szervezett köztisztasági közszolgáltatás kötelező igénybevételéről 

szóló 8/2010. (XII. 29.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  a rendelet módosítást szükségessé teszi az állami 

hulladékgazdálkodási közfeladatok tekintetében létrehozott Nemzeti Hulladékgazdálkodási 
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Koordináló és Vagyonkezelő Zrt, illetve szabályozásra került a szigetes rendszerben történő, 

továbbá a házhoz menő rendszerben történő hulladékgyűjtés.  

 

Somogyi Márk, képviselő: kérdezi, hogy gyakorlatban működik a házhoz menő szelektív gyűjtés?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  külön zsákot biztosít erre a célra a szolgáltató, így elszállítja a 

műanyagot, illetve a papírt. Minden hónap utolsó csütörtöki napján elszállítja a szolgáltató, ugyan 

az elmúlt időszakban ez a  szállítás  nem történt meg.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester: kérdezi, hogy mennyire tudják ezt az emberek a faluban, 

nem kellene közhírré tenni?  

 

Somogyi Márk, képviselő:  kérdezi, hogy mi ennek az indítéka, hiszen megvannak a konténerek 

is? 

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  így  otthon is gyűjthető szelektíven a hulladék, nem telik meg a 

szigeten lévő gyűjtőedény. Például egy ilyen gyűjtési napon Gyulakeszi tele van szelektív 

zsákokkal.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester: ehhez hozzá kell szoknia az embereknek. Kérdezi, hogy 

mikor kezdődött ez a fajta gyűjtés?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  3 vagy 4 hónapja kezdődött.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  az NHSZ helyett van ez a cég? 

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző: a hulladékszolgáltató cégek megmaradtak és létrehozták ezt a központi 

céget, akinek a feladata lenne a számlázás, csak a gyakorlatban ez még nem működik.   

 

Somogyi Márk, képviselő:  a szelektív szigeten lévő gyűjtőkkel az a probléma, hogy le van 

lakatolva, nyilván azért, hogy egyéb kommunális hulladékot ne dobjanak bele, viszont a rajta lévő 

nyílás nagyon kicsi. Jó lenne rá legalább egy számzárral ellátott lakat, melynek a kódját ismeri az 

önkormányzat.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  a műanyag zsákos gyűjtéssel megoldódik a kicsi nyílás 

problémája.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester: kérdezi, hogy azt tudja egyáltalán az önkormányzat, hogy 

mindenkinek van-e szerződése a szolgáltatóval? Nem mindenhol van kint kuka.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  nagyjából 90 %-ban van szerződés. 

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester: a maradék 10 %-ot nem kellene felszólítani?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  ezt a szolgáltatónak kellene ellenőrizni. Sajnos a turista azt hiszi, 

hogy a szelektív gyűjtő sziget az egy szemétlerakó, szóval vannak problémák a hulladékkezeléssel. 

Az az igazság, hogy a major is gerjeszti a turista forgalmat.  
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Somogyi Márk, képviselő:  kérdezi, hogy arról van-e terv, hogy otthon is lehetőség lenne külön 

edénybe, szelektíven gyűjteni a hulladékot.  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző:  van olyan település ahonnan már  véglegesen elszállította   a gyűjtőket 

a szolgáltató, csak az üveg hulladéknak van kint a szigeten gyűjtő és az otthoni gyűjtéshez 

biztosítottak edényeket. Ebben az ügyben, még biztosan lesznek további fejlemények.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  javasolja, hogy aki egyetért a rendelet módosítással, 

kézfeltartással jelezze.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

8/2016. (IX. 30.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE  

 

a köztisztaságról és a szervezett köztisztasági közszolgáltatás  

kötelező igénybevételéről szóló 8/2010. (XII. 29.)  

önkormányzati rendelete módosításáról 
 

4.) A közterület használatáról és az üzemképtelen járművek elhelyezésének rendjéről 

szóló 5/2012. (IV. 5.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  a törvény módosítása okán az önkormányzatok kötelesek 

összhangba hozni a közterületek filmforgatású célú használatát szabályozó rendeletet a törvénnyel.  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző: 2013-tól kell erről rendeletet alkotni, azóta ilyen jellegű megkeresés 

még egyik településünkön sem  érkezett. A törvény 3. melléklete tartalmazza az alkalmazható 

díjakat, külön sorolja a község díszburkolatos és nem díszburkolatos területekre vonatkozó díjakat.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  véleménye szerint kövessék  a törvény 3. számú mellékletében 

szereplő összeget, tehát azt javasolja elfogadásra.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

9/2016. (IX. 30.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE  

 

 közterület használatáról és az üzemképtelen járművek elhelyezésének  

rendjéről szóló 5/2012. (IV. 5.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 

5.) Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszerhez való csatlakozás 
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Fábián Gusztáv, polgármester: javasolja, hogy induljon az önkormányzat ezen a pályázaton.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

56/2016. (IX. 20.) HATÁROZATA 

 

Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati  

Ösztöndíjrendszerhez való csatlakozásról 

 

Salföld Község Önkormányzata elhatározza, hogy csatlakozik a hátrányos helyzetű felsőoktatási 

hallgatók, illetőleg felsőoktatási tanulmányokat kezdő fiatalok támogatására létrehozott Bursa 

Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2017. évi fordulójához.  

Kijelenti, hogy a felsőoktatási hallgatók számára, valamint a felsőoktatási tanulmányokat kezdő 

fiatalok részére kiírandó Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2017. 

évi fordulójának Általános Szerződési Feltételeit elfogadja, és kötelezettséget vállal arra, hogy a 

pályázatok kiírása, elbírálása és folyósítása során maradéktalanul az Általános Szerződési 

Feltételekben foglaltaknak megfelelően jár el.  

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a csatlakozási nyilatkozat aláírására és felkéri, 

hogy azt az Emberi Erőforrás Támogatáskezelő részére küldje meg.  

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2016. október 3. 

 

 

Fábián Gusztáv, polgármester: javasolja az ösztöndíjrendszerhez kapcsolódó pályázati kiírás 

jóváhagyását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

57/2016. (IX. 20.) HATÁROZATA 

 

A Bursa Hungarica pályázati kiírások jóváhagyásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Bursa Hungarica pályázati kiírásokat 

jóváhagyja.  

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázati kiírásokat tegye közzé. 

 

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 



7 

 

Határidő: 2016. október 4.  

 

 

6.) Az önkormányzat vagyonáról, és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 13/2007.  

(XI. 5.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  a vagyonrendeletben foglalt törzsvagyon, illetve üzleti vagyon 

felülvizsgálatát végezte a hivatal. Tekintettel arra, hogy több ellentmondás volt tapasztalható a 

kataszteri és a földhivatali nyilvántartás között, ezért szükséges a rendelet módosítás. Javasolja a   

módosítás elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

10/2016. (IX. 30. ) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE  

 

Az önkormányzat vagyonáról, és a vagyongazdálkodás  

szabályairól szóló 13/2007. (XI. 5.) önkormányzati rendelete módosításáról  
 

 

7.) Települési önkormányzatok szociális célú tűzifavásárláshoz kapcsolódó kiegészítő 

támogatására pályázat benyújtása 

 

Fábián Gusztáv, polgármester: minden évben pályázott az önkormányzat szociális tűzifára. 

Ebben az évben az igényelhető mennyiség 14 köbméter Az önerő pedig 14.000 Ft + ÁFA. 

Javasolja, hogy induljanak ezen a pályázaton.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

58/2016. (IX. 20.) HATÁROZATA 

 

A települési önkormányzatok szociális célú tűzifavásárláshoz  

kapcsolódó kiegészítő támogatására pályázat  

benyújtásáról és a vállalt önerő összegéről 

 

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete a települési önkormányzatok szociális célú 

tűzifavásárláshoz kapcsolódó kiegészítő támogatásáról szóló pályázati kiírás alapján szociális célú 

tűzifavásárláshoz kapcsolódó támogatásra igényt nyújt be 14 m³ mennyiségben kemény lombos 

tűzifára, melyhez a szükséges önerő összesen 17780,-Ft   (14.000,-Ft+ Áfa). A tűzifa szállításából 

származó költségek az önkormányzatot terhelik. 
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A pályázatban vállalt önerő összeget és a szállítás költségeit a Képviselő-testület Salföld Község 

Önkormányzata Képviselő-testületének a 2016. évi költségvetéséről szóló önkormányzati 

rendeletében meghatározott tartalékkerete terhére biztosítja. A Képviselő-testület a pályázati 

adatlap tartalmával, az abban foglalt nyilatkozattal egyetért.  

A Képviselő testület felhatalmazza a polgármestert a pályázati adatlap aláírására és a pályázat 

benyújtására. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: 2016. szeptember 30. 

 

8.) Salföld 36 hrsz-ú önkormányzati tulajdonú ingatlan értékesítése  

 

Fábián Gusztáv polgármester: elmondja, hogy Somogyi Márk jelezte vételi szándékát a 36 hrsz-

ú ingatlanban lévő 432/6272 tulajdoni hányadra. Feltétel volt az értékbecslés készítése, mely már 

megtörtént. Időközben az önkormányzat tulajdoni hányadára érkezett egy csere ajánlat egy helyi 

lakostól, mely szerint a 29. hrsz-ú ingatlanban lévő tulajdoni részét ajánlaná cserébe.  

Az értékbecslés alapján az önkormányzati tulajdonrész értéke 96.800 Ft, így a négyzetméter ár 663 

Ft. Ez egy kötelező értékbecslés, mely nem azt jelenti, hogy ennyiért kell eladni. Véleménye szerint 

ez a négyzetméter ár igen alacsony, személy szerint 2.000 Ft-ra gondol négyzetméterenként.  Az 

önkormányzatnak egy olyan összeget kell meghatároznia, ami a későbbiek során felhasználható.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  jelzi személyes érintettségét az ügyben.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: úgy emlékszik, hogy amikor elkezdődtek a tárgyalások, 

akkor is ilyen összegről beszéltek, melyre akkor azt mondta a vevőjelölt, hogy hajlandó kifizetni. 

Az értékbecslés nem azért készült, mert nem tudták, hogy mennyiért adják el. Kérdezi, hogy 

cserére vonatkozó ajánlat jó területre vonatkozik, hogyan aránylik egymáshoz a kettő terület. Ez 

egy jó ajánlat?  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  azt lehetne csinálni, hogy arról is készíttetnek egy értékbecslést.  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző: a 36 hrsz-ú ingatlan 432/6272 tulajdoni hányada 146 négyzetméter.  

A 29 hrsz-ú ingatlanból cserére szánt terület nagyság 198 négyzetméter. A 36 hrsz-ú ingatlan 

vonatkozásában azért van csökkentett ár, mivel nem közelíthető meg közútról.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  nem kényszeríti az önkormányzatot senki arra,  hogy 

eladja, vagy cserélje az ingatlant.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  kérdezi, hogy aki egyetért azzal, hogy Somogyi Márk képviselő 

a döntéshozatalban részt vegyen -  vagyis igennel szavaz -   kézfeltartással jelezze.  

 

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 



9 

 

 

59/2016. (IX. 20.) HATÁROZATA 

 

Somogyi Márk, képviselő döntéshozatalból történő kizárásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete Somogyi Márk képviselőt a Salföld 36 hrsz.-ú 

ingatlan értékesítésével kapcsolatos döntéshozatalból nem zárja ki.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  a vételárat 2.000 Ft-os négyzetméter áron javasolja megállapítani, 

azaz 292.000 Ft összegben. Kéri, hogy aki ezzel az összeggel egyetért, kézfeltartással jelezze.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

60/2016. (IX. 20.) HATÁROZATA 

 

A Salföld 36. hrsz-ú ingatlan értékesítéséről  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete elhatározza, hogy a Salföld 36. hrsz-ú 

ingatlanban levő 432/6272 tulajdoni hányadát értékesíti Somogyi Márk (8256 Salföld, Kossuth u. 

1.) számára. Az ingatlan vételárát 292.000 Ft-ban jelöli meg. 

 

Felhatalmazza a polgármestert az adásvételi szerződés aláírására. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2016. október 31. 

 

 

9.) Falugondnok szolgálat tevékenységnapló vezetése 

 

Fábián Gusztáv, polgármester: a falugondnoki tevékenységi naplóban a szolgáltatást igénybe 

vevő aláírása alól felmenthető a falugondnok. Javasolja az aláírás mellőzését.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

61/2016. (IX. 20.) HATÁROZATA 

 

A falugondnoki szolgálat tevékenységnapló vezetéséről 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete dönt arról, hogy a falugondnok által vezetendő 

tevékenységnaplóban a „Szolgáltatást igénybe vevők aláírása” oszlop vezetése mellőzhető. 
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A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a Veszprém Megyei 

Kormányhivatalt, valamint a falugondnokot tájékoztassa. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: 2016. szeptember 30. 

 

 

10.) Bolt előtti terület felújításának terve  

 

Fábián Gusztáv, polgármester: van  lakossági igény a bolt előtti tér felújításáról. Somogyi Márk 

képviselő írásbeli véleményét csatolták a napirendhez, aki támogatja az elképzelést, de felsorolja a 

levélben érveit. Gyakorlatilag ott tartanak, hogy van egy 200.000 Ft-os felajánlásból befolyt összeg. 

Komoly összeg egy ilyen tér felújítás, támogatja a kezdeményezést, ha úgy alakul, akkor az 

önkormányzat is mélyebben a zsebébe nyúl.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester:  legalább egy évre szükség van, mire megvalósul.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  még további gyűjtést fognak szervezni ehhez a beruházáshoz.  

 

11.) Közmeghallgatás időpontjának a kitűzése  

 

Fábián Gusztáv, polgármester: közmeghallgatás időpontjának november elejét javasolja, az 

eddig megszokottak szerint péntek délután 17 óra.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  november első hetében van az őszi szünet, nem biztos, hogy részéről 

megfelelő.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  november 11. péntek 17 órát javasolja a salföldi faluházban.  

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

62/2016. (IX. 20.) HATÁROZATA 

 

közmeghallgatás időpontjáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a közmeghallgatás időpontját 2016. november 

11. napján 17:00 órára tűzi ki.  

 

12.) Kékkúti gyermekszállítással kapcsolatos megállapodás  

 

Fábián Gusztáv, polgármester: Kékkút község polgármestere, illetve az intézményvezető is  

megkereste, hogy egy kékkúti gyermeket szállítson a salföldi falugondnoki busz a révfülöpi 
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iskolába. A falugondnokkal már megbeszélte, tulajdonképpen ez a szolgáltatás már zajlik. Kékkút 

Önkormányzata  tanévenként 100.000 Ft-tal támogatja ezt a szállítást határozatlan ideig.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester:  ha jól emlékszik eredendően 120.000 Ft-ról volt szó.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  mi az oka a csökkenésnek?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester: 120.000 Ft-ot mondott a kékkúti polgármesternek, de ő 100.000 

Ft-ot ajánlott. Egyébként ugyanilyen célra Révfülöp Önkormányzattól kapnak 300.000 Ft-ot. 

Kétség kívül van ezzel a feladattal többlet költség.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester: továbbra is kérdezi, hogy van ez, először volt 100.000 Ft, 

aztán 120.000 Ft, majd megint 100.000 Ft? 

 

Fábián Gusztáv, polgármester: ez egy szóbeli megállapodás volt, ami semmire sem kötelezte a 

kékkúti önkormányzatot.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  ez így bőven fedezi az ezzel járó kiadásokat?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester: az, hogy mit fedez, az kiszámíthatatlan. Itt azért van üzemanyag 

költség, autókopás, felelősséggel is jár, ez egy jelképes összeg. Salföld Önkormányzata segít, de 

Kékkút Önkormányzata ennyit áldozzon rá.  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző:  Kékkúttal még ezútán fognak ülésezni. A Polgármester Úr mondta ezt 

a 100.000 Ft-ot.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  elfogadásra javasolja az iskolás gyermek szállítására vonatkozó 

megállapodást.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

63/2016. (IX. 20.) HATÁROZATA 

 

Megállapodás megkötéséről iskolás gyermek szállítására 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete dönt arról, hogy a Falugondnoki Szolgálat által 

vállalja Kékkút településről egy gyermek révfülöpi iskolába történő szállítását. 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármester az előterjesztésben foglalt megállapodás 

aláírására. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: 2016. szeptember 30. 
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13.)  Vegyes ügyek  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  a hulladékszállításra visszatérve elmondja, hogy a nyári 

időszakban beszedte az önkormányzat a közterületről a kukákat. Most már újra visszahelyezik, 

mert a nagy turista forgalom lezajlott. A nyári időszakban az ürítés utáni napon már minden kuka 

tele volt.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester:  kicsi köztéri szemetes gyűjtőkre van szükség.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:   Ábrahámhegyen lehet tapasztalni, hogy a kicsi köztéri gyűjtők 

minden nap tele vannak és még mellé is pakolnak a reggeli órákban nagyon ronda látvány.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester:  személy szerint nagyon dühös akkor, ha jár valahol akár 

városban, akár faluban és ott van a szemét a kezében és nem tudja kidobni.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:   Alpolgármester  Asszony egy másik várostól elvárja, hogy 

legyen mindenhol szemetes? Törvényileg kötelező egy faluban, hogy közterületre az önkormányzat 

szemetes edényeket helyezzen ki?  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző:  a közterületek fenntartása, gondozása az önkormányzat feladata.  

A közterülethez hozzátartozik az, hogy valakinek utcai hulladéka keletkezik.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:   köszöni szépen a részvételt, az ülést 9:10 órakor bezárja. 

 

 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

  Fábián Gusztáv                                                                          Dr. Szabó Tímea 

               polgármester                                                                                     jegyző 

 
 


